
 
VEDLEGG 7 
 
Fra: Kåss Robin Martin  

Sendt: 4. november 2008 10:19 

Til: # OED-LE-POLITISK 
Emne: FW: møte med Eidsiva Energi den 31.10 

 
Hei, jeg lurer på deres vurdering ang statsrådsbesøk til Innlandet. Jeg synes vi bør gjøre noe ut av det 
pressemessig hvis statsråden reiser, men jeg vet ikke i hvilken grad et besøk fra statsråden er lovet og 
i hvilken grad det bør prioriteres. 
 
Mvh 
 
Robin 
 
Fra: Frydenlund, Elisabeth [mailto:Elisabeth.Frydenlund@eidsivaenergi.no]  

Sendt: 4. november 2008 09:54 
Til: Kåss Robin Martin; Wartiainen Arnhild 

Kopi: Rinnan, Ola Mørkved; Lynne, John Marius; Nysæther, Anne Sagstuen 
Emne: REF: møte med Eidsiva Energi den 31.10 

 
Til:  Statssekretær Robin Martin Kåss, OED 
        U. dir. Arnhild Wartiainen, OED 
  
  
REF: Møte med Eidsiva Energi den 31. oktober 2008 
  
På vegne av Konsernsjef Ola Mørkved Rinnan takker jeg for et hyggelig møte med Statsråden m. 
kollegaer den 31.10. Jeg oversender vedlagt litt informasjon om produksjon av biokraft, som er et 
viktig tema for Eidsivas storsatsning på 1 TWh bioenergi innen 2012 i Hedmark og Oppland (ambisjon: 
400 GWh biokraft + 600 GWh biovarme). Vi håper at vår bioenergisatsing kan være et viktig bidrag til 
gjennomføringen av regjerningens Bioenergistrategi. 
  
Vår utfordring i forhold til bioenergisatsingen er, som nevnt i møte, at vi har planer om flere 
større bioenergianlegg i Mjøsbyene i den nærmeste fremtid hvor vi også har mulighet for 
biokraftproduksjon i tilegg til varmeproduksjon. Uten en feed-inn ordning for biokraft (St. meld 11 ble 
lagt på is) og grønne sertifikater har vi imidlertid ikke mulighet for å satse på biokraftproduksjon i det 
omfang vi ønsker. Elproduksjonen kan heller ikke "henges på" senere hvis vi ev. får grønne sertifikater 
om noen år. Dette er veldig uheldig for vår bioenergisatsing i skogfylkene i Innlandet, og også i lys av 
deponiforbudet for avfall som kommer i juni neste år. Til sammenligning er produksjonen av biokraft i 
Sverige i dag 10 TWh og målsettingen er 16,5 TWh innen 2015. Biokraft blir da den 3. største kilden til 
strømproduksjon i Sverige etter vannkraft og kjernekraft i 2015 (utløst av grønne sertifikater). 
  
Vi takker også for at Statsråden ønsker å besøke oss i Innlandet, ev. sammen med 
Næringsministeren, og ber om at vi avtaler et tidspunkt for besøket  
  
Vi sender gjerne mer informasjon om andre temaer som vi tok opp i møte dersom dere ønsker det. 
  
Med vennlig hilsen 
  
Elisabeth Frydenlund  |  Myndighetskontakt 
Eidsiva Energi AS, Postboks 4100, 2307 Hamar, Norge 



Tlf. +47 62 56 10 00  |  Mobil +47 959 81 307 

elisabeth.frydenlund@eidsivaenergi.no   
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